

Information regarding publication of personal data, pictures, and texts in the EAASDC magazine (Bulletin), and transfer of the right of use or the right of ownership.

The person submitting pictures or text material transfers the rights to EAASDC according to the below regulations free of charge and without limitation as regards time, region, and content:

1. Any pictures and texts of any kind made available to EAASDC for the purpose of publication in the Association's Bulletin, will become the property of or can be used by EAASDC without limitation as regards time and/or purpose.
2. An exclusive right of use of EAASDC is not connected to this.
3. EAASDC will publish pictures and text material stating the name and the club, where applicable, or other information additionally requested by the presenter.
4. The presenter has to ensure, that submitted pictures and text materials are void of third-party rights. EAASDC will assume no liability to third-party claims in this field.
5. EAASDC is authorized to cede the submitted pictures and text material to a third party for publication in print media, if the third party is a club/association/institution practicing or fostering our dance programs. When publishing, indication of the source is assumed just like obtaining written approval of EAASDC.
6. If the presenter disagrees with the terms or parts of the terms stated here, he/she has to inform the EAASDC editor accordingly in writing and in due time prior to the respective editorial deadline. In this case, EAASDC reserves the right not to publish the submitted pictures and text material.

Hinweis für die Veröffentlichung von persönlichen Daten, Bildern und Texten im EAASDC Magazin (Bulletin), sowie Übergang des Verfügungs- oder Eigentumsrechts.

Der Einreicher von Bild- und Textmaterial überträgt der EAASDC kostenlose, sowie zeitlich, räumlich und inhaltlich unbeschränkte Rechte, gemäß den folgenden Regelungen:

1. Alle der EAASDC überlassenen Bilder und Texte jeder Art, die uns zum Zwecke der Veröffentlichung im Vereinsmagazin Bulletin eingereicht werden, gehen ohne zeitliche und/oder sachliche Begrenzung in die Verfügung und/oder das Eigentum der EAASDC über.
2. Ein ausschließliches Nutzungsrecht der EAASDC ist damit nicht verbunden.
3. Die EAASDC veröffentlicht Bild- und Textmaterial unter Angabe des Namens und ggf. des Vereins oder sonstiger, ergänzend gewünschter Angaben des Einreichers.
4. Der Einreicher hat dafür Sorge zu tragen, dass eingereichtes Bild- und Textmaterial frei von Rechten Dritter ist. Die EAASDC übernimmt keine Haftung gegenüber Forderungen Dritter in diesem Bereich.
5. Die EAASDC ist berechtigt, Dritten das eingereichte Bild- und Textmaterial zur Veröffentlichung in Printmedien zu überlassen, sofern es sich bei den Dritten um Vereine/Verbände/Institutionen handelt, die unsere Tanzarten ausüben oder sie fördern. Eine Quellen-Angabe bei der Veröffentlichung wird genauso vorausgesetzt, wie die Einholung einer schriftlichen Genehmigung bei der EAASDC.
6. Ist der Einreicher mit den hier genannten Bedingungen oder Teilen davon nicht einverstanden, so hat er dies schriftlich und rechtzeitig vor dem jeweiligen Redaktionsschluss dem EAASDC-Editor mitzuteilen. Die EAASDC behält sich in diesem Fall vor, das eingereichte Bild- und Textmaterial nicht zu veröffentlichen.